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- Gázfűtőmű: Holnap lesz 3 hete, hogy Tokió jóváhagyta és 
befogadta a programba a gázfűtőművet, az alapján a 
megvalósíthatósági tanulmány alapján, amit az EGA-NOVA Rt- 
től megrendeltünk. A gázfűtőműnél ismételten minősítésre 
kerültek azok akik 1995-ben már egyszer minősítve lettek.Két 
év alatt hogyan állnak, technikailag, anyag stb. Négy cég 
maradt: a KIP-COLOR Fft. Miskolcról, a Láng Gépszer Rt. és 
a Vegyépszer Budapestről és a KEVIÉP:

Ők kapnak meghívást arra a tenderre, amit a tokiói 
vizsgálati módszerek jóváhagyása után lehet kiadni. Ezt a 
múlt héten pénteken hagytuk jóvá,. Honda úr a hétvégi 
postával küldi ki az OECF-hez. Remélem, hogy meg lehet úgy 
egyezni, hogy szeptember végén eredményt hirdethetünk.

A víztender befejezési határideje /tenderleadási 
határideje/ augusztus 1. volt. Az ÉDÁSZ közölte, hogy ő 
anyagilag nem ad javaslatot egy tenderezőnek sem, mert 
bizonytalan a bfejezési határidő. Találtak közbülső 
megoldást. A Hondaés a Virágh úr meg tárgyalni az ÉDÁSZ- 
hoz, hogy yenben vagy dollárban tegyék meg ajánlatukat a 
pályázóknak. A leadási határidőt augusztus 15-re 
módosították.

Mind a két tender elbírálásánál legkorábban a szeptemberi 
testületi ülésen tudok hozni anyagot.

Anyagi gondok vannak a kivitelezésnél. Meg kellett 
állítani a munkálatokat a Berhidával társ Papkeszinél, fel 
kellett függeszteni a munkát részben Almádiban, Tésen, egy 
részét az Ősi Önkormányzat úgy döntött, hogy a munkák egy 
részét elhagyja.

A leállításoknak két oka van: van olyan település, ahol a 
japán yen-je is elfogyott és olyan ahol a magyar rész 
hiányzik. Van olyan település, ahol mindkettő. Tés van a 
legrosszabb helyzetben.

A 4,9 milliárd yenre a Magyar Kormány kötött a hat 
önkormányzattal szerződést, úgy, hogy ebből oda van írva, 
hogy ebből 2 milliárd 800 fkorint Várpalota által 
felhasználható azokkal a feltételekkel, ahogy a 
kormányhatározat szól. Ha a saját részt megtudjuk szerezni a 
gázhoz, a vízhez a mai árak alapján számolva durván 400 
millió fel nem használt yennel rendelkezünk. Ha ehhez tudunk 
szerezni 32 % erejéig forintot /saját rész/, akkor 
felhasználhatjuk a program járulékos költségeit. Tenderezés 
előtt állunk, a gáz saját részével jórészt rendelkezünk. A 
vízberuházási részhez 300 millió, ha kompletten nézem, kb. 
500 millió szükséges. Tehát, ha tudunk 1 milliárd saját 
részt szerezni, akkor minden yent fel tudunk használni. A 
vízpályázatunk az idén nem futott át, a környezetvédelmi 
pályázatban nincs benne. A direkt központi támogatási 
igényünkre még válasz nem érkezett. Most azért megy a harc, 
hogy a környezetvédelmi pályázatok maradék pénzeit rakjuk 
össze, hogy a szennyvízprogram befejezhető legyen. Most kell 
pályázni a fűtőműre, hogy 30 % vissza nem térítendő 
támogatást adjon a Környezetvédelmi Alap. Járjunk el Lotz 
úrnál, mert az 1994. évi kormányhatározatban 300 milliót 
irányoztak elő a Vízügyi Alapból, 249 milliót kapott meg a 6 
önkormányzat, a Környezetvédelmi Alapból 481 milliót a 450 
millióval szemben. Szóval nem a szakminisztériumok
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támogatták a 6 önkormányzatot. Remélem, hogy mire október 
körül a víztenderben dönteni kell és a gázban ugyanekkor, a 
saját részünket valahogy össze tudjuk szedni. Én ragaszkodom 
ahhoz az elvhez amit kialakítottunk, hogy a Környezetvédelmi 
Alap gázhoz adott 350 milliójából 241 millió van, a már 
folyó hálózatépítési munkához maximum 60 millió szükséges, a 
maradék pénz a fűtőműhöz kell és akkor a hiányzó 140 milliót 
saját pénzekből össze tudjuk rakni. A vízprogram később 
valósul, ha az ahhoz szükséges 500 milliót nem tudjuk 
előteremteni.

M o l n á r  László:
Péten a Temető utcában az ismert faház tulajdonjogával 

kapcsolatos proplémákról szólnék. Szeretném, hogyha a Jegyző 
úr a hivatal dolgozóival írásbeli jelentést készíttetne 
arról, hogy hogyan történt a teleknek az eladása. Az ugyanis 
egy út volt telekkönyvileg is. Hogyan szereztek érvényt 
annak a részönkormányzati határozatnak, hogy az 
esztétikailag kifogásolható és az ideiglenes építési 
engedély alapján épített részeket lebontják? Azt hiszem, 
hogy már megéri a vizsgálatot, hogy hol kik hibáztak.

A Bakonytel által okozott károk helyreállítása mikor 
történik meg?

A Közüzemi Vállalat mikor ér Pétre a megrendelt munkákat 
elvégezni?

Az Ösküi úton a szennyvíz bekötések hogyan történnek?

L e s z k o v s z k i  Tibor:
A Közüzemi Vállalat augusztus hónapban Péten dolgozik, 

minden amit megrendelt a részönkormányzat ebben a hónapban 
készül el.

Az Ösküi útra most konkrét választ nem tudok adni, 
nincsenek itt a kiviteli tervek. írásban fogok válaszolni.

A Bakonytel munkái utáni helyreállításhoz az önkormányzati 
tulajdonú utaknál a Közüzemi Vállalat adta ki a feladatot, 
tőlük tudom megkérdezni azt is, hogy mikor van a garanciális 
bejárás. Egyeztetve van a Swietelskyvel és a GÁZSZER-rel is 
a péti és inotai utcák helyreállítása. Az egyeztetés alapja 
az, hogy szeretnénk, ha minél több utca teljes szélességben 
le lenne aszfaltozva. Aki a nagyobb kárt tette az útban - 
m2-arányosan ők megegyeztek - az javít. Ahol a sávos 
helyreállítás elfogadható ott kell az önkormányzati 
úthelyreállítási pénzzel társulni és közösen helyrehozatni.

F a 1 u s s v Sándor:
A Rendőrségnek átadott 1,2 millió Ft úgymond túlóradíj 

elszámolására a két részönkormányzat és a Jogi és Ügyrendi 
Bizottság elnöke időnként áttekinti a megállapodás 
értelmében Jelentésnaplót, hogy mit is végeztek. Erre a jövő 
héten kerül sor. Az Inotai Részönkormányzatnak köszönöm, 
hogy foglalkoztak e kérdéssel, az észrevételeiket megkaptam. 
Arra kérem képviselő-társaimat, hogy írásban, vagy telefonon 
tegyék meg javaslataikat felém, mert módosíthatjuk is a 
járőrözést. Ott fognak járőrözni, ahol kérjük.

L e s z k o v s z k i  Tibor: 
Ki fogja ezt ellenőrizni?
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F a 1 u s s y Sándor:
Ez jó kérdés. Erre a megállapodás külön nem terjed ki. 

Szolgálati napló alapján most megnézzük, de kérek mindenkit, 
hogy éljen a llehetőséggel és jelezzék a gondokat, a 
módosítási szándékot.

A Hétvezér úti pályázattal mi lett?

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Nem nyertünk. A KÖGÁZ-zal megegyeztünk, hogy a jelenlegi 

állapothoz képest megtervezett gázbevezetéseket a PENNY-ig 
péitsük ki.

Dr. B a k o n y i  Csilla:
Tegnap az Inota Városrész Önkormányzó Testülete ülését a 

faluban folytattuk. Megnéztük a Nemes malmot, melynek 
állapota véleményünk szerint életveszélyes. Kérdezem, hogy 
mi lesz ennek a sorsa?

A szovjet hősi emlékmű koszos, gazos, a kerítés ledőlt. Mi 
nem tudjuk, mit lehet ezzel tenni, nyilván engedély nélkül 
semmit. Meg kellene keresni a helyreállítás lehetőségét. 
Szeretnénk mi ezt egy park lérehozásával egybekötni, akár 
úgy is, hogy a területét csak a sírok területére korlátozva.

A részönkormányzat a környezetvédelmi pályázaton nyert 
pénzét erre felajánlja. Ehhez kérjük a Hivatal segítségét.

Felmerül egy szeptember havi Falügyűlés szükségessége. 
Szeretném, ha ezen tájékoztatást tartana Polgármester Ur a 
közműépítés jelenlegi és jövőben helyzetéről.

A lakótelep legégetőbb problémája a TV antenna 
rendszer.Napi problémák vannak, a tulajdonviszonyok sem 
rendezettek.A Közüzemi vállalat szerint olyan az állapota, 
hogy átvenni sem érdemes. Érdeklődtünk, hogy egy lakás 
esetében közel 35000 Ft lenne a központi antenna 
kiépítése.Talán, ha telepi szinten gondolkodnánk, valamivel 
olcsóbb lenne. Van- e erre a vállalatnak koncepciója?

Gond a közüzemi számlák aláírása Inotán is . A
részönkormányzat jegyzőkönyvében részletesen leírtuk, most
csak jelzem. Szinte minden számlával kapcsolatban van 
észrevételünk.

D o m o k o s  István:
Szeretném felhívni arra a figyelmet, hogy most a 

közműmunkák során lehetne rendezni a Loncsos tetején a 
csapadékvíz elvezetést.

Most lesz az I. és II. világháborús emlékműnél a 
koszorúzás. Szeretném ha odafigyelne a közüzem, hogy a 
terület rendben legyen.

Szeretném megkérdezni, hogy a lőtér használatáért a város 
mennyit kapott?
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L e s z k o v s z k i  Tibor:
112.000.- Ft-ot. A szlovén lövészet után a 3% 180000.- Ft 

volt, ezt együtt kapta Tés és Várpalota. Területnagyság, 
közelség, létszámarány volt a döntő.

M i s k o l c z  i Ferenc:
Szeretném tájékoztatni a Képviselő-testületet, hogy a 

pétfürdői bölcsődei ellátás milyen súlyos helyzetbe került.
Jelenleg az óvoda épületében működik, 1 foglalkoztató 

teremben, mely 10-12 gyerek elhelyezésére alkalmas. Amikor a 
bölcsödét megszüntettük, 6 gyerek járt az intézménybe, de a 
jelenleg beiratkozottak száma 28 fő. Ez a probléma. A 
részönkormányzat alakított egy bizottságot, amely vizsgálja 
a helyzetet, de azt hiszem ezzel még kell a testületnek is 
foglalkoznia.

F a  1 u s s v Sándor:
Ha már pénzről beszélünk, én a jegyző úrnek már 

említettem, hogy a rendőrségnek a túlórára átadott pénzzel 
nincs minden rendben. Mi adtunk 1,2 milliót, a megállapodás 
értelmében 2 50 Ft nettó jár rendőrnek. Ha ezt minden 
teherrel visszaszámolom 100 járőrpárra, meg 8 órás 
szolgálatra, összesen elfogy 800000.- Ft. Jeleztem akkor, 
hogy az összeg mintegy harmada elakad valahol, jobb lenne 
közvetlenül ide adni, nem a megyén keresztül. Ha nem fogy el 
a pénz, szerintem azt nekünk vissza kell kapni.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Takács úrnak nem ez a véleméye. Már, hogy nem fogy el. Ő 

jönni akar az óradíjat emeltetni, mert ennyiért a rendőr nem 
szolgál.

A Nemes malom helyzetéről annyit, hogy engem az iroda úgy 
tájékoztatott, hogy a bontási engedélyt kiadták, a szerődést 
megkötötték, azért állt a munka, mert még valamelyik 
kivitelező dolgozott az utcában és együtt ott nem fértek el. 
A bontás napok kérdése.

T r á n s z k v  László:
Polgármester úr nem mondta, szeretném tájékozatni 

ajelenlévőket, hogy a péti kirendeltség holnaptól üzemel, a 
munkát a hétfői naptól kezdik

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Amennyiben más bejelenteni való nics 5 perc szünet után 

zárt üléssel folytatjuk a munkát.


